
Informaatioverkostojen kilta Athene ry
Hallituksen kokous 10/2013, 21.3.2013 klo 11.15 @T-talo
Paikalla: Emmi Peltonen, Vesa Laakso, Otso Hannula, Tiitu Lahti, Lotta Ahonen, Pietari 
Keskinen, Sofia Ahanen, Edward Landtman (saapui ajassa 11.20, kohdassa 5), Jaakko 
Hynynen (saapui ajassa 11.25, kohdassa 6), Topi Latva-Salo, Lauri Lavanti, Emil Virkki, 
Pauli Putkonen, Tiina Toskovic, Anastasia Lipiäinen, Matias Saarinen (saapui ajassa 11.32, 
kohdassa 7.1), Elli Taimela (saapui ajassa 11.40, kohdassa 7.1)
Puheenjohtaja: Otso Hannula
Sihteeri: Emmi Peltonen

1 Kokouksen avaus

Avattiin kokous ajassa 11.15.

2 Kokouksen päätösvaltaisuus

Kokous oli kutsuttu koolle ajoissa ja paikalla oli päätösvaltainen määrä hallituslaisia. 
Todettiin kokous täten päätösvaltaiseksi.

3 Pöytäkirjantarkastajien valinta

Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Lotta Ahonen ja Tiitu Lahti.

4 Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen

Muutettiin kohta 14.1 muotoon Pre-Wappusitsit la 20.4.. Hyväksyttiin työjärjestys 
muutoksineen.

5 Ilmoitusasiat

Postista tuli Inkubion kiltalehti, phuksien lähettämiä kortteja, kahdelta kiltalaiselta kortti 
Skotlannista, Jaakolle kirje sekä laskuja.

Edward Landtman saapui ajassa 11.20.

6 Mitä kuuluu?-kierros

Tiitu: Hyvää kuuluu. Vähän kiirettä. Muuten kaikki on niin hyvin.
Topi: Hyvää kuuluu, edellisenä päivänä ollut työhaastattelussa.
Lauri: Jutteli eilisillan Janne Käen kanssa facebookissa.
Emil: Viime vuoden hallitus sai eilen vastuunvapauden!
Sofia: Ihan hyvää. Ei ehtinyt aamulla herätä ennen vesikatkoa.
Pauli: Ihan hyvää. Poistui Vesa Kantolan luennolta.
Tiina: Kandia väsää.
Anastasia: Vähän kiireistä
Pietari: Vähän kiire. Kandista puuttuu pari sivua.



Lotta: Hyvää. Kauhea kiire kaiken kanssa.
Vesa: Hyvää. Sai eilen illalla hirvittävän työpuuskan.
Edward: Hyvää kuuluu.

Jaakko Hynynen saapui ajassa 11.25.

Jaakko: Ihan hyvää kuuluu.
Emmi: Ihan hyvää kuuluu.
Otso: Ihan hyvää kuuluu. Vuosikokous meni siinä.

7 Tiedotusasiat

7.1 Athenen viestintäkanavat -workshop
Keskusteltiin tunnin verran killan viestintäkanavien käytöstä ja jaettiin vastuita 
tiedotettavista asioista. 

Tapahtumaviestinnästä vastaavat jatkossa tapahtumien järjestäjät 
(useimmiten IE). 

Excuneuvos, valokuvaajat ja tiedottaja vastaavat yhdessä viestinnästä 
twitterin ja mahdollisen facebook-ryhmän kautta. 

Koulutuspoliittisten asioiden tiedottamisesta vastaa opintovastaava ja 
rekrytointiasioista yrityssuhdevastaava. 

Tiedottamisesta, joka liittyy infolaisten osaamisen markkinointiin, vastaavat 
yrityssuhdevastaava ja mediavastaava ja apuna he voivat käyttää Timo Lehmusta. 

Informaatioverkostojen koulutusohjelman sisällöstä tiedottamisesta vastaa 
opintovastaava sisällön osalta, mutta teknisen puolen tekijä on vielä 
kysymysmerkki. Selvitetään voiko laitoksen puolelta tulla palkkaus tähän tehtävään.

Ammatillisen sisällön esiintuomiseen hyödynnetään Kukan toimitusta. 
Tiedottaja vastaa henkilökuvien teosta nettisivuille. 

Tiedotuksen sisällöntuotannosta vastaa yleisenä linjana tiedottaja ellei 
aihealueelle ole valittu muuta vastaavaa (esimerkinä opintovastaava ja 
koulutuspoliittiset asiat). Tiedottaja hyödyntää sisällöntuotannossa Kukan toimitusta 
sekä muita innokkaita kiltalaisia. 

Matias Saarinen saapui ajassa 11.32.

Edward Landtman poistui kokouksesta ajassa 11.38.

Elli Taimela saapui ajassa 11.40.

Edward Landtman palasi kokoukseen 11.43.

Pietari Keskinen poistui kokouksesta ajassa 11.44.

Pietari Keskinen palasi kokoukseen ajassa 11.58.

Pauli Putkonen poistui kokouksesta ajassa 12.17.

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 12.36. Samalla poistuivat kaikki hallituksen ulkopuoliset 
henkilöt.

Palattiin kokoustauolta ajassa 12.45.



7.2 Mitä muuta tuli tehtyä?
OLOcam-koneen piuha saadaan nettiin kiinni. Wappu-Kukan teko on lähtenyt 
kivasti käyntiin.

8 Talous- ja hallintoasiat

8.1 Hyväksyttävät laskut

Saaja Summa Perustelu Päätös

Sofia 
Ahanen

5 euroa Kokoustarjoilu Hyväksyttiin

Katriina 
Heiskanen

254,50 euroa Club Ahoy -haalarimerkit Hyväksyttiin

Meri Terho 135,14 euroa Yllättävät lisäkustannukset (32,98 euroa), 
siivousrättejä (2,59 euroa), kasvit (20,27 
euroa), isommat hankinnat (79,30 euroa)

Hyväksyttiin

Picaset 72,66 euroa Club Ahoy -julisteet Hyväksyttiin

Picaset 46,62 euroa Pääsyliput Hyväksyttiin

8.2 Mitä muuta tuli tehtyä?
-

9 Phuksiasiat

9.1 Wappu-luento
Pidetty.

9.2 Phuksijäynä
Oli kuulemma hyvä meininki.

9.3 Museokierrokset
Pidettiin tällä viikolla. Poissaolleille järjestetään rästikierroksia.

9.4 Club Ahoy
Tapahtuma tulee ja järjestelyt ovat hyvässä vaiheessa. Lipunmyynti on alkanut.

9.5 YJ-haku
Haku käynnissä. Deadline on ensi viikon keskiviikko (27.3.). Yhdeksän phuksia 
valitaan.

9.6 Kevätretki
Tulee. Järjestelyt mietinnässä.

9.7 Phuksispeksi
Tänään on ensimmäinen tapaaminen.



9.8 Mitä muuta tuli tehtyä?
Jaakko lähtee mukaan aTalent-keskusteluihin.

10 Opintoasiat

10.1 Mitä muuta tuli tehtyä?
Mennään tervehtimään Eila Järvenpäätä koko hallituksen voimin.

11 Tapahtumat

11.1 SCI:n kevätkarkelot
Ensi viikolla on kokous. Tapahtuma on suunnittelun alla.

11.2 Killan kesäpäivät
Edward selvittää paikkaa. Otso tekee doodlen.

11.3 Metro Crawl
Tulee 3.4..

11.4 Alumnitapahtumat
IE ja Jaakko lähtevät pohtimaan tapahtumaa ja ajankohtaa.

11.5 Mitä muuta tuli tehtyä?
Otso ja Christian hoitavat toimarit tentissä -jatkojen maksujen koordinoinnin.

12 Yrityssuhteet

12.1 Athene-Futurice yhteistyösopimuksen esittely
Jaakko esitteli Futurice-yhteistyösopimuksen tuoreimman version. Esittelyssä oli 
tiukka sopimus, jossa puhuttiin raha-asiat ja velvoitteet puolin ja toisin selkeästi ja 
sitovasti, sekä liite, jossa puhuttiin tarkemmin yhteistyöstä ja Futuricen tavoitteista 
Athenea koskien.

12.2 Reaktorin diili
Reaktor saa logon haalareihin, nettisivuille ja wapputelttaan. Wapputeltta katsotaan 
sopimusten kannalta rikkimenneeksi vuoden 2016 lopussa. Teltta siirtyy täten 
tuleville hallituksille ja toimijoille.

12.3 Mitä muuta tuli tehtyä?
Elisan kanssa käyty keskusteluja wapputelttaan osallistumisesta. Neuvotteluja on 
Solitan kanssa ja neuvotteluja alkamassa TEKin ja alumnijärjestön suuntaan.

13 Ulkosuhteet

13.1 Vuosijuhlat
Pääjuhlapaikka on varattu. Sisällönsuunnittelu jatkuu.

13.2 Mitä muuta tuli tehtyä?



-

14 Wappu

14.1 Pre-Wappusitsit la 20.4.
Juhlat pidetään Futuricen tiloissa. Menua voidaan miettiä lähempänä tapahtumaa.

14.2 Skumppakokkarit
Kroketti on joko 25. tai 26.4. ja täten myös Skumppakokkarit.

14.3 Kaljakroketti
Katso edellinen kohta.

14.4 Wappulaiva 30.4.
Ilmoittautuminen aukeaa tiistaina (26.3.).

15 Muut esille tulevat asiat

Pääsiäisviikolla ei pidetä kokousta, joten väliä seuraavan kokoukseen tulee kaksi viikkoa.

16 Seuraava kokous

Seuraava kokous on 4.4. klo 12.15.

17 Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin ajassa 13.30.

Pöytäkirjantarkastajat:

_____________________________ _____________________________
Lotta Ahonen Tiitu Lahti

Puheenjohtaja ja sihteeri:

_____________________________ _____________________________
Otso Hannula Emmi Peltonen
Puheenjohtaja Sihteeri


